
 

 

Vragen Duurzaamheidslening 

 

Op de gemeentelijke website staat vermeld dat duurzaamheidleningen niet 

meer aangevraagd kunnen worden “omdat het plafond bereikt is”. 

Vragen 

1. Het niet kunnen aanvragen van de lening is tijdelijk? 

2. Of is de regeling hiermede geruisloos afgeschaft? 

3. Waarom wordt/is het plafond niet verhoogd? Het is immers geleend 

geld dat aan de gemeente terugbetaald wordt (met rente)? 

4. Waarom is niet tijdig gereageerd op het bereiken van het plafond? 

 

 

Tegelijkertijd lezen we in de concept notulen van het College van 9/5 dat aan de 

raad voorgelegd gaat worden om de rekening courant duurzaamheid Zijpe op te 

heffen en het saldo over te hevelen naar de Duurzaamheidslening Schagen. 

Vragen 

1. We begrijpen dat door de overheveling bij de duurzaamheidslening 

Schagen een positief saldo ontstaat. Waarom staat er dan op de 

website dat het plafond bereikt is en er niet meer aangevraagd kan 

worden. 

2. Als het zo is dat het fonds weer open gesteld wordt als de gelden van 

Zijpe overgeheveld  zijn is dit wel erg onhandig geformuleerd. Als de 

bedoeling is dat het fonds weer open gaat, met spoed een aanvulling 

op de website plaatsen. 

3. Om hoeveel geld gaat het dat vanuit Zijpe overgeheveld wordt? 

4. Hoe hoog is het plafond eigenlijk? 

5. Wat kunt u verder melden over de toekomst van dit fonds? 

Sp Fractie, Wim Rijnders 


